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2 april 2024 
 
Concept Notulen van de voorjaars ALV van 2024, digitaal gehouden op 25 maart 2024. 
 
Aanwezige functionarissen:  
Penningmeester NMB (en tevens vice voorzitter): Rob Plugge,  
Secretaris NMB: Hans Broodbakker,  
Topsportcoördinator NMB: Steven Steiger 
PR-functionaris NMB:  Sietse van Zandvoort 
Bondsbureau en tijdelijk waarnemer van de functie Webmaster: Marianne Groenendijk 
Landelijk Wedstrijdleider: Steven Steiger 
Wedstrijdleider District Noord: Frits Zwaal 
Wedstrijdleider District Oost: Kees van de Peppel 
 
Afwezige functionarissen met kennisgeving:  
Voorzitter: Vacature 
Wedstrijdleider District West: Johan den Dunnen 
Financiële commissie: Gerco Berentsen en Rick Peeters 
 
Afwezige functionarissen zonder kennisgeving 
Wedstrijdleider Zuid: Gerrit Voermans 
 
Aanwezige verenigingen en vertegenwoordigers volgens presentielijst:  
MGC Aalsmeer: H. Reijerkerk, MGC Appelscha: F. Zwaal, MGC Bussloo: S. van Zandvoort, RMC De 
Hole Ridders: M. van Holland, MGC Oirschot: W. Van Disseldorp, MGC de Putters: F. Zwaal, MGC de 
Trekvogels: Marcel van de Bosch, MGV De Veluwe: H. Broodbakker, MGC de Vrije Slag: K. van de 
Peppel, MGC WIK: Peter Cornelisse. 
 
Afwezige verenigingen met kennisgeving: MGC Duinholers, MGV Duno, MGC de Holedrivers, MGC 
de Houtduif. 
 
Afwezige verenigingen zonder kennisgeving: MGV Combinatie 2011, MGC Drachten, MGC 
Eindhoven Lichtstad, MGC Geldrop, MGC Heerhugowaard, MGC Leeuwarden, MGC ’t Valkhof en 
MGC Zicht Nirve. 
 
Stemmen 
Van de 85 stemmen van alle verenigingen tezamen waren slechts 43 vertegenwoordigd in deze 
vergadering! 
 
1. Opening en mededelingen door de voorzitter 

Om 20.00 uur opent de vice voorzitter de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 

De vice voorzitter vraagt een minuut stilte voor een overleden lid van de RMC de Hole-Ridders. 
Het betreft: Jan Dokter. 

 
De secretaris meldt na de minuut stilte de aanwezige verenigingen en functionarissen, en de 
verenigingen en functionarissen die zich hebben afgemeld. 
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2. Notulen van de najaarsvergadering gehouden op 18 november 2023 
Er zijn schriftelijk geen op- of aanmerkingen binnengekomen. Ook in de vergadering zijn geen op- 
of aanmerkingen ingebracht door de aanwezigen. De notulen van de najaarsvergadering 
gehouden op 18 november 2023 zijn goedgekeurd, met dankzegging aan de secretaris.  

 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 

a) Status aanvraag bijdrage NOC*NSF. 
De vice voorzitter meldt dat de status aanvraag bij de NOC*NSF op code geel staat. Deze 
status betekent gelukkig wel dat de bevoorschotting van de NMB gewoon al heeft 
plaatsgevonden. Dat betekent ook dat de NMB bijna voldoet aan alle eisen die de NOC*NSF 
stelt aan een bond. Open staat alleen de bespreking in een ALV van de bestuursevaluatie 
2022. De bestuursevaluatie 2022 wordt onder agendapunt 6 van deze vergadering 
besproken. 

b) Aanvraag bijdrage NOC*NSF in het kader van Versterken Sportbonden.  
De secretaris legt uit dat elke bond de mogelijkheid heeft om voor 15 april een projectplan in 
te dienen op een paar centrale thema’s van Versterken Sportbonden. Als het plan akkoord is, 
is daar een specifiek budget voor. Verplicht voor het plan is het thema  
‘’Sportclubs lokaal te laten aansluiten bij het lokale sportakkoord’’. Daarnaast zijn de thema’s 
‘’Vernieuwend aanbod te ontwikkelen en implementeren’’, ‘’kwaliteit van trainers/coaches 
verhogen’’, en ‘’structureel en planmatig werken aan sociale veiligheid en integriteit voor 
leden’’.  In februari heeft de NMB de verenigingen een toelichting op de eerste drie van 
bovenstaande thema’s gestuurd, met daarin ook vragen over de drie thema’s, met het 
verzoek daarop te reageren. Daarop is helaas door maar een paar verenigingen op 
geantwoord. De NMB heeft dus geen overzicht wat de status is bij de verenigingen inzake het 
aansluiten bij het lokale sportakkoord. De verenigingen laten waarschijnlijk kansen liggen.  
De NMB overweegt om aan te sluiten om bij het projectplan van andere kleine bonden 
(Bowls Bond en Sjoel Bond) inzake het thema ‘’Sportclubs lokaal te laten aansluiten bij het 
lokale sportakkoord’’. Het doel van het projectplan van de andere kleine bonden is om 
verenigingen, die dat willen en kunnen, te helpen aan te sluiten bij het lokale sportakkoord. 
Het is dan de bedoeling dat de verenigingen na dit project de aansluiting aan het lokale 
sportakkoord in de toekomst zelfstandig kunnen uitvoeren.  
Er is geen reactie gekomen bij die enquête op het thema ‘’Vernieuwend aanbod te 
ontwikkelen en implementeren’’. Het bestuur onderzoekt en overweegt om een aanpassing 
in Bangolf te vragen voor de doorontwikkeling van 2 tegen 2 en enentoernooi vastlegging in 
Bangolf.  
Het derde punt, ‘’kwaliteit van trainers/coaches verhogen’’, heeft wel enkele reacties 
opgeleverd. Een stuk of acht leden zijn geïnteresseerd in een trainer/coach opleiding.  
[ter info: na de vergadering bleek dat deze opleiding niet vergoed kan worden uit Versterken 
Sportbonden, het moet een verbetering zijn van een bestaande opleiding].  
Er zijn geen vragen in de vergadering gesteld over dit onderwerp. De vice voorzitter nodigt 
iedereen hierop uit om ook na de vergadering vragen of opmerkingen te stellen aan het 
bestuur over Versterken Sportbonden. 

c) De secretaris meldt een ingezonden e-mail van de waarnemend Landelijk Wedstrijdleider 
(wlwl). Het betreft een kritische mening over een deel van de voorstellen van de wijzigingen 
van het wedstrijdreglement. Deze e-mail zal worden voorgelezen en behandeld bij 
agendapunt 11. 
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4. Financieel 

a) Het financieel jaarverslag 2023 
De penningmeester neemt het woord. De inkomsten in 2023 zijn gerealiseerd vrijwel als 
begroot. De uitgaven zijn wat aan de hoge kant geweest in 2023, wat veroorzaakt wordt door 
de uitgaven aan de topsport.  Totaal heeft dat een negatief resultaat vastgesteld van 5533 
euro. De penningmeester vraagt de vergadering of hier vragen over zijn. De vergadering 
heeft geen vragen en is akkoord met het Financiële jaarverslag inclusief de balans en staat 
van baten en lasten over 2023. 

b) Het verslag van de Financiële Commissie 
De Financiële Commissie neemt het woord.  
Op donderdag 14 maart heeft de Financiële Commissie bij elkaar gezeten. De Commissie 
heeft alle stukken die door penningmeester zijn verstrekt nagekeken. Naar aanleiding van 
deze controle heeft de Commissie de penningmeester nog een paar kritische vragen gesteld. 
En daar heeft de penningmeester een bevredigend antwoord op gegeven. De Financiële 
Commissie heeft geen verdere op- of aanmerkingen op het Financiële Jaarverslag 2023. De 
Financiële Commissie stelt voor dat de vergadering het bestuur decharge verleend over het 
gevoerde financiële beleid over 2023.  
De balans en staat van baten en lasten over 2023 

c) Zie 4a) 
 

5. Voorstel tot het verlenen van decharge aan de leden van het bestuur 
De vice voorzitter vraagt de vergadering of zij het bestuur decharge verleend over het gevoerde 
beleid. De verenigingen verklaren zich akkoord en vinden het keurig voor elkaar. De decharge 
over het gevoerde beleid wordt unaniem gegeven. 
De secretaris bedankt de penningmeester, die in de najaars ALV 2024 zal aftreden, voor al het 
werk dat hij al 12 jaar lang stopt in zijn taken als penningmeester, en het presenteren van de 
Financiële jaarcijfers. 
 

6. Voorstel tot vaststelling van de bestuursevaluatie van 2022 
De vice voorzitter legt uit dat dit agendapunt van belang is om van code geel naar code groen te 
veranderen bij de VMS aanvraag van 2024. De secretaris legt uit hoe het proces van aanvragen in 
VMS dit jaar is gedaan en dat op grond van de minimale kwaliteitseisen een inhaalslag is gedaan 
om de bestuursevaluatie van 2022 alsnog vast te leggen en voor te leggen aan de verenigingen. 
De bestuursevaluaties zullen in het vervolg deel zijn van het Jaarverslag, te beginnen bij het 
Jaarverslag 2023.  De vice voorzitter nodigt de verenigingen uit om vragen te stellen. Er zijn geen 
vragen of opmerkingen. De vergadering is akkoord met de vaststelling van de bestuursevaluatie 
van 2022. 

 
7. Voorstel tot vaststelling van het NMB Jaarverslag 2023, met daarin opgenomen de 

bestuursevaluatie 2023 
De vice voorzitter vraagt de ALV of er vragen of opmerkingen zijn over het Jaarverslag NMB 2023. 
De vice voorzitter licht toe dat dit Jaarverslag NMB 2023 alle belangrijke dingen opsomt die het 
afgelopen jaar zijn gerealiseerd. De vergadering heeft geen vragen of opmerkingen. De vice 
voorzitter stel vast dat hiermee het Jaarverslag NMB 2023 is goedgekeurd en vastgesteld. 

 
8. Voorstel tot vaststelling van het concept Algemeen Reglement van de NMB 
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De vice voorzitter geeft de secretaris het woord. De secretaris licht toe dat, omdat de statuten 
in 2022 zijn gewijzigd, ook het Algemeen Reglement moet wijzigen omdat de verwijzingen 
vanuit het Algemeen Reglement niet meer kloppen, maar ook omdat er nieuwe toevoegingen 
aan het reglement noodzakelijk waren. Deze toevoegingen zijn gebaseerd op adviezen van 
Vereniging en Recht. Alle wijzigingen zijn aangegeven met rode letters. De secretaris vraagt aan 
de vergadering of zij nog vragen of opmerkingen heeft over de wijzigingen in het Algemeen 
Reglement. De secretaris vraagt of de vergadering akkoord is met het nieuwe reglement. MGC 
Aalsmeer vraagt of het nieuwe artikel 6.20 verbiedt dat in een competitie spelers uit 
verschillende verenigingen in een team meedoen, omdat deze vorm van teamsamenstelling 
niet in het wedstrijdreglement voorkomt.  
[Artikel 6.2: “De bond kent twee afdelingen: afdeling 1: lange banen (Bogni, Zweeds vilt en 
MOS) en afdeling 2: korte banen De verenigingen in het district bepalen samen, democratisch, 
de opzet van de districtscompetitie, welke door de regionale wedstrijdleider wordt 
georganiseerd. Besluitvorming hierover gebeurt in een districtsvergadering waarbij 
vertegenwoordigers van alle verenigingen uit het district één stem kunnen uitbrengen. De 
opzet van de districtscompetitie mag niet strijdig zijn met het geldende Wedstrijdreglement 
van de NMB.”]  
De secretaris antwoordt dat het volgens hem het mogelijk moet zijn om samengestelde teams 
in districten mee te laten doen, en dat dit mogelijk in het wedstrijdreglement moet worden 
opgenomen. Ook in district Oost is gaat waarschijnlijk een samengesteld team deelnemen. Dat 
strookt met de gedachte van de districten werkgroep om meer leden te laten meedoen aan 
districtscompetities. 
De MGC de Trekvogels vult aan dat betreffende spelers ook lid zijn bij de andere vereniging, en 
WIK verduidelijkt dat het gaat om een situatie waarbij incidenteel vanwege afwezigheid van 
eigen spelers van een team een reserve van een ander team wordt gevraagd mee te spelen. 
Dus het probleem met de regels is dat een speler in een competitie voor twee verenigingen 
uitkomt. Het bestuur van de NMB denkt niet dat dit een groot probleem is als het district 
daarmee uit de voeten kan.  
Verder zijn er geen verdere opmerkingen of vragen over het Reglement. De vergadering keurt 
het nieuwe Algemeen Reglement goed.  

 
9. Voorstel tot vastlegging van de volgende beleidsdocumenten 

a) Beleid Diversiteit en Inclusie 
b) Vrijwilligersbeleid 
c) Beleid Maatschappelijke Waarde 
d) Beleid Positieve Sportcultuur 
e) VOG Beleid NMB 
De vice voorzitter vraagt aan de secretaris of er schriftelijke reacties zijn binnengekomen op deze 
nieuwe beleidsstukken. De secretaris heeft geen ingekomen stukken hieromtrent ontvangen. De 
secretaris benadrukt dat de beleidsstukken van belang zijn voor de verenigingen en ook 
bruikbaar kunnen zijn als gemeenten lokale sportverenigingen gaan toetsen op beleid en 
uitvoering van bovenstaande onderwerpen. 
De secretaris licht toe dat het bestuur van de NMB heeft gekozen dat bestuurders een VOG 
moeten overleggen, elke keer als ze gekozen of herkozen worden. Hetzelfde geldt voor de 
trainer/coaches die we hebben. Trainer/coaches van de verenigingen dienen ook een VÖG te 
tonen aan de vereniging, echter we hebben, voor zover de secretaris weet, geen trainer/coaches 
bij de verenigingen. Ook geldt dat als in de vereniging kwetsbare groepen begeleid worden, dan 
moeten de begeleiders ook een VOG tonen. 
De secretaris meldt verder dat de taalfouten in de stukken na de vergadering verbeterd zullen 
worden, de strekking van het beleid zal natuurlijk niet veranderen door die verbeteringen. 
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De Pr-functionaris, die het vrijwilligersbeleid heeft geschreven, vult aan dat vrijwilligers die met 
jeugd onder de 18 jaar werken ook een VOG moeten aanvragen. Deze zou in principe kosteloos 
moeten kunnen worden aangevraagd, mits de NMB zich daarvan kan kwalificeren. De VOG’s die 
nu voor het bestuur worden opgevraagd worden vergoed door de NMB. Het bondsbureau en de 
secretaris staan open voor de verenigingen als er vragen zijn omtrent het aanvragen van een 
VOG. 
De vergadering keurt alle beleidsdocumenten goed. 
 
 

10. Vrijwilligers voor Werkgroep opstellen 4 jaren beleid NMB: IBP 2025-2028 
De vice voorzitter meldt dat het heel belangrijk is dat voor de Najaars ALV 2024 een nieuw IBP 
wordt opgesteld. Dit is van belang voor de aanvraag VMS (bijdrage NOC*NSF) voor 2025. Hij 
verzoekt of er vrijwilligers zijn voor een werkgroep om dit beleidsplan 2025-2028 op te stellen. 
De vice voorzitter heeft al begrepen dat er zich al één persoon hiervoor heeft aangemeld. Het 
betreft Gerrit Voermans, die ook bij de vorige IBP’s heeft meegeholpen deze op te stellen. De 
vice voorzitter vraagt aan de vergadering dat zij zo snel mogelijk de namen van vrijwilligers 
doorgeven die aan de formulering van het nieuwe IBP willen meehelpen. Er kwam geen reactie 
vanuit de vergadering. 
 
PAUZE om 20.43 uur 
De vergadering vervolgt om 20.50 

 
11. Voorstel tot aanpassing van het NL Wedstrijdreglement 

De topsportcoördinator krijgt het woord. Deze geeft aan dat de secretaris het meeste werk heeft 
gedaan om dit document te maken. Dit document nodigt weer meer mensen uit om aan de 
wedstrijden mee te doen. De topsportcoördinator verwacht dat ook op de nieuwe versie van het 
wedstrijdreglement NL weer nieuwe wijzigingen zullen komen. Het is een levend document.  
De secretaris krijgt het woord en neemt de vergadering punt voor punt door de wijzigingen heen, 
zoals beschreven in de toelichting.  
De secretaris nodigt de aanwezigen uit om als de vereniging tegen is dit meteen te melden, zodat 
we over het voorstel kunnen praten. De ingezonden e-mail van Johan den Dunnen zal 
voorgelezen worden voor de behandeling van de punten 7 tot en met 10. 
1. Rechten Competitiespelers 

De secretaris licht de regelwijziging toe. De wijziging is unaniem aangenomen. 
2. Nationaliteit en deelname aan interlands 

De secretaris licht de regelwijziging toe. De wijziging is unaniem aangenomen. 
3. Uitkomen DK en NK in de eigen categorie 

Dit was al in de vorige regelwijziging besloten. De regel geldt nu ook voor de jeugd. Vorig jaar 
hebben we voor de jeugd een uitzondering gemaakt voor een speler, die anders wellicht niet 
mee zou hebben gedaan, omdat er geen enkele competitie voor deze speler was. Punt 4 sluit 
hierop aan. Sommige klassen worden te klein, zodat er maar 1 of 2 spelers in de klassen 
spelen. Om te voorkomen dat spelers alle ronden samen (of alleen) moeten spelen is de 
mogelijkheid onder 4 gemaakt dat in geval van 2 of minder spelers in een categorie de 
spelers mee loten op zaterdag met een andere categorie.  
MGC Appelscha vindt dat de regel niet te star moet zijn omdat een goede jeugdspeler 
wellicht vorig jaar niet had meegedaan als hij niet in de herencategorie had mogen spelen. 
MGC WIK vraagt of bij DK’s ook de regel geldt dat je in je eigen klasse speelt, bijvoorbeeld als 
je 65 ben, speel je bij de senioren.  De secretaris zegt dat dit het geval is.  
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De topsportcoördinator geeft aan dat het toch handig kan zijn om, als er maar 1 jeugdspeler 
is, deze de mogelijkheid te geven om bij de heren/dames mee te doen. Ditzelfde zegt de 
MGC Aalsmeer. De penningmeester benadrukt dat de nieuwe regel in het geval van de ene 
jeugdspeler te streng zou zijn. De topsportcoördinator verklaart dat hij het wel eens is met 
de nieuwe regel. De secretaris stelt hierop voor dat dit ook kan door in het reglement de 
topsportcommissie de bevoegdheid te geven om in deze situatie (kan ook bij andere 
categorieën voorkomen) een uitzondering te maken. 
De secretaris vraagt of de vergadering het voorstel ondanks bovenstaande discussie over 1 
jeugdspeler in de klasse wil aannemen. Er is geen vereniging tegen, dus het voorstel wordt 
aangenomen. De PR-Functionaris geeft aan dat hij vindt dat de topsportcoördinator, de 
topsportcommissie of tenslotte het NMB bestuur in echte uitzonderlijke gevallen een 
uitzondering op deze regel moet kunnen maken.  

4. Op zaterdag kunnen kleine categorieën samen loten. 
Dit voorstel wordt unaniem aangenomen. 

5. Afgelasting van de wedstrijd vooraf 
De secretaris deelt mee aan de vergadering dat in district oost afgelopen weekend iedereen 
naar de baan was gekomen, wetende dat de kans groot was dat geen bal geslagen gaat 
worden. Na enige wachttijd nam de scheidrechter met de teamleiders het besluit de 
wedstrijd af te gelasten en kon iedereen weer naar huis. De voorgestelde nieuwe regel geeft 
de organisatie van de wedstrijd de mogelijkheid om de wedstrijd af te gelasten en de 
deelnemers hierover op tijd in te lichten, zodat voorkomen wordt dat iedereen geen tijd en 
geld verdoet aan heen en weer rijden naar de baan. Deze regel werd unaniem aangenomen 
zonder verdere discussie.  

6. Sommige kampioenschappen zijn optioneel 
MGC Appelscha was bezorgd dat, aangezien alleen de dames 3-tallen werd genoemd als 
verplicht NK, de heren 3-tallen wellicht niet zouden worden georganiseerd. De secretaris zegt 
dat dit natuurlijk niet de bedoeling is. Als de dames 3-tallen worden georganiseerd, worden 
ook de heren 3-tallen gespeeld. De secretaris zal dit aanpassen. Deze regel wordt unaniem 
aangenomen door de vergadering. 
 
De volgende 4 punten gaan over het terugbrengen in een NK van 10 ronden naar 8 ronden. 
De waarnemend landelijk wedstrijdleider (wlwl) heeft in een ingezonden stuk, dat vooraf niet 
bij de stukken van de vergadering is inbegrepen (kwam later binnen) een pleidooi gegeven 
dit niet te doen. De secretaris leest voor de behandeling van de punten de e-mail van Johan 
voor. De tekst is als volgt: 
 
Aan het NMB bestuur, aan de leden van de NMB 
 
bij de stukken voor de ALV zag ik in de wedstrijdreglementen het  
voorstel om bij diverse Nederlandse Kampioenschappen het aantal ronden  
terug te brengen van 5 per dag naar 4. Ik vind dat een slecht voorstel. 
 
We zijn een SPORT, de minigolfSPORT. Als je in een sport tot de beste  
speler/het beste team, de kampioen, in een bepaald jaar wil komen dan  
dien je zoveel mogelijk wedstrijden/ronden te spelen om toevalstreffers  
uit te sluiten. In het verleden speelden we binnen de verschillende  
bonden (NeMiBo, NMGB, FNMB, etc.) altijd 20 (NeMiBo), 15 (NMGB) en  
tussen de 12 en 10 ronden (FNMB). Teruggaan naar 8 ronden lijkt me niet  
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verstandig. 
 
De gegeven motivatie vind ik onvoldoende. Als reden lees ik "...het  
toernooi per dag wat eerder klaar is". De reden waarom toernooien  
tegenwoordig zo lang duren is omdat er te traag gestart en te traag  
gespeeld wordt. Een voorbeeld hiervan is een baan vrij laten tussen twee  
startgroepen, wordt internationaal ook niet gedaan, slaat ook nergens  
op. Sneller starten houdt ook in spelers opnieuw op te voeden. Niet naar  
de WC als je wordt opgeroepen, maar daarvoor. 
 
Bij de reden "slecht weer" spreekt u zichzelf ook tegen, dan is het  
ineens blijkbaar wel mogelijk om 5 ronden per dag te spelen. Slecht weer  
is altijd een probleem, je speelt dan het aantal ronden wat mogelijk is  
met het minimum aantal zoals vastgelegd in de reglementen om tot een  
kampioen te komen. 
 
Ik hoorde ook als reden "dan krijgen we meer deelnemers". Daar geloof ik  
niet in. Een speler neemt deel aan de kampioenschappen of niet. De  
speler kijkt niet naar hoeveel ronden er gespeeld worden. Sterker nog,  
iemand die van ver komt, heeft waarschijnlijk een paar ronden nodig om  
de finesse van de baan te leren kennen en op gang te komen ten opzichte  
van de thuisspelers en de spelers uit de directe omgeving. Hoe meer  
ronden, hoe beter voor deze spelers. 
 
Ik hoorde ook dat 5 ronden per dag voor de oudere spelers onder ons te  
veel wordt. Als dat zo is moet men besluiten om een ouderen categorie in  
te voeren (senioren-2, supersenioren of hoe die groep ook mag heten) en  
alleen bij die groep 4 ronden per dag te spelen. 
 
 
Door omstandigheden, vakantie, zit ik helaas te ver weg om aan de online  
ALV deel te nemen, het is hier 3 uur 's nachts. Ik hoop dat mijn  
persoonlijke mening toch op de een of andere manier met de aanwezigen  
gedeeld kan worden. Ik heb er geen bezwaar tegen als u deze mail met  
alle leden deelt. 
 
Met sportieve groet, 
 
Johan den Dunnen 
 
De RMC de Hole-Ridders staat welwillend tegenover het idee dat het bestuur meer spelers 
wil laten meedoen bij NK’s, hoewel sportief de voorkeur is om 10 ronden te spelen.  
De MGC Appelscha is tegen het voorstel. MGC Appelscha onderschrijft de mening van Johan 
en vond alle redenen van het bestuur voor dit voorstel geen goede redenen om van 10 naar 
8 ronden terug te gaan.  
De PR-functionaris is zeer onder de indruk van de motivaties van Johan en is het eens met 
zijn stelling.  
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De topsportcoördinator zegt hierop dat dit is voorgesteld omdat mensen tijdens het toernooi 
aangaven dat ze het niet volhielden. Een splitsing maken op leeftijd om wel of niet 5 ronden 
te spelen is niet gemakkelijk te organiseren. Het is of 10 of 8 ronden. 
De MGC de Vrije Slag is voor 10 ronden, en geen uitzonderingen voor leeftijdsklassen. Maar 
vult aan dat het ook verstandig is op tijd te starten en door te starten. De 
topsportcoördinator zegt hierop dat de baan vol zetten niet helpt, omdat dan de moeilijkste 
baan en langzaamste koppel het tempo bepalen en dat iedereen dus veel langer op de baan 
staat en onderweg is. Verschillende verenigingen zeggen dat er vaak niet goed gestart wordt, 
c.q. dat de spelers zich te laat klaarmaken voor de start. De Pr-functionaris roept daarom de 
verenigingen op die NK’s organiseren om te zorgen voor vrijwilligers en die te vragen te 
helpen bij de organisatie en het starten.  
De MGC de Trekvogels is ook voor 5 ronden per dag.  
De secretaris vraagt tenslotte of er verenigingen voor het voorstel van het bestuur is om bij 
NK’s het aantal ronden te verminderen van 10 naar 8. Er is geen vereniging voor, en wel 
verenigingen tegen. De voorstellen 7 tot en met 10 zijn daarmee verworpen. 

7. NK 3-tallen over 8 ronden i.p.v 10 ronden 
De vergadering was unaniem tegen dit voorstel, en het voorstel wordt verworpen. 

8. NK Combi over 4 combironden i.p.v. 5 
De vergadering was unaniem tegen dit voorstel, en het voorstel wordt verworpen. 

9. NK Combi/Matchplay over 4 combironden i.p.v. 5 
De vergadering was unaniem tegen dit voorstel, en het voorstel wordt verworpen. 

10. NK Variabel over 8 ronden i.p.v. 10 
De vergadering was unaniem tegen dit voorstel, en het voorstel wordt verworpen. 

11. Bondskampioenschap 2 tegen 2 
De landelijke wedstrijd om het kampioenschap 2 tegen 2 is bondskampioenschap genoemd, 
omdat alle leden van de NMB (basis- en sportleden) mogen meedoen in tegenstelling met de 
Nationale Kampioenschappen.  
De MGC de Trekvogels vindt het een leuk idee, maar wordt het niet te druk op de kalender. 
De secretaris beantwoordt dat daarom enkele NK’s en ook dit bondskampioenschap 
optioneel zijn (zie voorstel 6 hierboven).  
Er zijn geen verenigingen tegen: dit punt is aangenomen. 

12. Optie om ook in het district een 2 tegen 2 kampioenschap te spelen 
De secretaris zegt dat dit voorstel ondersteunt dat districten soorten toernooien kunnen 
organiseren, die bij hun district populair zijn.  
Er zijn geen opmerkingen over dit voorstel. Het voorstel is aangenomen. 

13. Wedstrijdkalender proces 
De vergadering is akkoord met de wijziging van het wedstrijdkalender proces. 

De vice voorzitter bedankt de topsportcoördinator en de secretaris voor het werk wat hieraan 
gedaan is. 

 
12. Voorstel tot vastlegging van de concept wedstrijdkalender 2025 

De topsportcoördinator meldt eerst dat eigenlijk de waarnemend landelijk wedstrijdleider (wlwl) 
dit punt zou moeten doen, omdat de wlwl deze kalender heeft samengesteld, maar de wlwl is 
helaas verhinderd voor deze vergadering. De topsportcoördinator vraagt de vergadering of zij op- 
of aanmerkingen heeft op dit voorstel voor de concept wedstrijdkalender 2025. Het 
Bondsbureau meldt dat zij van de MGC de Houtduif had vernomen dat er iets mis was met de 
weergave van de internationale voorjaarswedstrijden. Dit wordt verder uitgezocht.  
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De Penningmeester vraagt welk district aan de beurt is voor de komende Interland met België. 
De topsportcoördinator beantwoordt dat district West aan de beurt is.  
De secretaris vraagt of het klopt dat 3 NK’s in 2025 in district Noord worden gehouden. Het 
Bondsbureau vermoedt dat dit deels komt omdat de Champions League in 2025 in Appelscha 
wordt gehouden, de heren op vilt, de dames op eterniet. Daarom zijn de NK 3-tallen in Appelscha 
op eterniet, zodat de dames zich daar kunnen plaatsen voor de Champions League. De RMC de 
Hole-Ridders vragen zich af of één van de drie NK’s niet ergens anders gehouden kunnen 
worden. De topsportcoördinator zal dit onderzoeken. De topsportcoördinator zegt dat hij dat 
met de wlwl verder zal overleggen. In het najaar zal er op dit onderwerp worden teruggekomen 
door de wlwl en de topsportcoördinator. De datums van deze wedstrijden zijn wel goedgekeurd, 
maar er kan nog discussie zijn over de locaties. Dit voorstel behelst immers de concept 
wedstrijdkalender. Pas in het najaar wordt de wedstrijdkalender definitief besproken in de ALV 
en goedgekeurd.  
René Bos ziet dat de NK Combi op 31 mei en 1 juni gepland staat. Is dat geen probleem met de 
opgave van het team voor de internationale kampioenschappen, als de opgave voor 1 juni 
binnen moet zijn? Het bondsbureau zegt dat je voor 1 juni een ploeg moet opgeven, niet de 
namen, dat moet pas later. De vergadering beslist na enige discussie is om het NK Combi toch 
een week eerder te spelen en de LHK 4 wedstrijd op het weekend van 31 mei/1 juni.  
De MGC de Vrije Slag vraagt zich af wanneer de LHK klaar moet zijn voor het opgeven van een 
team voor de Champions League. Het Bondsbureau informeert de vergadering dat die datum 31 
augustus is, en dan is de LHK al afgerond, en de winnaar is bekend. 
Er zijn verder geen vragen meer over dit voorstel voor de concept wedstrijdkalender, en is dit 
concept aangenomen met in acht neming van bovenstaande veranderingen en uitzoekpunten. 
 

13. Mededelingen van de topsportcoördinator 
De topsportcoördinator meldt dat in 2024 de NK Combi in Geldrop is, de NK 3-tallen in 
Appelscha, de NK Matchplay in Nijmegen en het NK Variabel zaterdag in Aalsmeer en zondag op 
Bogni te Ridderkerk.  
De Nationen Cup gaat dit jaar niet door. 
De topsportcoördinator gaat onderzoeken of het mogelijk is om het Bondskampioenschap 2 
tegen 2 dit jaar gehouden kan worden. Het zal waarschijnlijk in het najaar zijn, dus waarschijnlijk 
in Putten als dat kan. 
 
De uitnodigingen voor de toernooien worden zo spoedig mogelijk verstuurd, nu we weten dat de 
NK’s over 10 ronden gespeeld worden (en niet over 8). De uitnodigingen worden ook op de 
website van de bond geplaatst. 
 
De topsportcoördinator ziet dat er steeds meer toernooien georganiseerd worden, maar dat die 
toernooien niet altijd even goed bezocht worden. Hij vraagt zich af of we niet een maximum 
aantal toernooien moeten instellen. De PR-functionaris denkt dat hoe meer mensen minigolfen 
des te beter het is. Als er in een weekend meer mensen aan het minigolfen zijn geweest dan is 
het goed. De PR-functionaris is niet zo’n voorstander van het schrappen. Mensen krijgen genoeg 
de tijd om een toernooi in te plannen. Vaak hebben de verenigingen die meerdere wedstrijden 
organiseren het ook goed voor elkaar in de vereniging, en beginnen al voor het seizoen met de 
organisatie. Hij merkt ook op dat het aantal leden fors is gedaald, en daarmee ook de deelname 
aan toernooien en kampioenschappen. Hij is blij dat er toch veel wordt georganiseerd, omdat 
veel mensen lid zijn geworden om wedstrijden te spelen.  
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De RMC de Hole-Ridders vindt het lastig om een maximum te stellen, want dat zou kunnen 
betekenen dat er ook weekenden zijn zonder toernooien.  
Bij de MGC Aalsmeer spelen veel leden alleen de eigen competitie en gaan niet naar toernooien 
of teamwedstrijden. Het is heel moeilijk om die leden over te halen om eens naar een toernooi 
te gaan.  
De topsportcoördinator vervolgt met een ander onderwerp. De wlwl heeft een brief ontvangen 
van de MGC de Duinholers. Die vereniging wil graag als proef een competitie opstarten, de 
Duinholers Open. Die zou 1 maal per maand op donderdagavond plaatsvinden. Er worden dan 2 
rondjes gespeeld. De vraag of dit kan onder de vlag van de NMB. De topsportcoördinator ziet 
geen probleem, want iedereen mag meedoen, en het zit niemand in de weg. De 
topsportcoördinator vraagt wat de vergadering ervan vindt. De MGC de Vrije Slag meldt dat in 
district Oost ook een toernooitje wordt georganiseerd op door de weekse dagen. De MGC De 
Vrije Slag ziet geen probleem in het voorstel van de MGC de Duinholers. De MGC WIK heeft wel 
contact gehad met de Duinholers. Het is een initiatief vooral voor spelers in district West. De 
begintijd van 19.00 uur kan wel eens een probleem zijn in deze regio. De PR-functionaris vindt 
het een geweldig initiatief, en hij staat er volledig achter. Hij roept de organisatie op om ook 
potentiële leden mee te laten doen met deze wedstrijden. Dit is goed voor de breedtesport. Ook 
de MGC Aalsmeer en de RMC de Hole-Ridders vinden het een goed plan, maar 19.00 uur is wel 
een probleem voor mensen die werken. De penningmeester vindt het een interne competitie. 
Het hoeft niet op de officiële kalender te komen. De MGC de Trekvogels vindt het mooi dat ze dit 
gaan doen. Helaas wekt het bij hun wel enige verbazing, omdat er geen 
districtskampioenschappen mogen worden georganiseerd, maar dit wel. De topsportcoördinator 
concludeert dat deze wedstrijden dus gewoon georganiseerd kunnen worden.  
 
De topsportcoördinator meldt verder dat de voorbereiding voor de internationale 
kampioenschappen in volle gang zijn. Verder benadrukt de topsportcoördinator dat bij de 
senioren zowel een heren- als een damesteam wordt afgevaardigd. Naar de Algemene klasse 
gaat alleen een herenteam. Tim zal ons vertegenwoordigen bij de jeugd. 

 
14. Mededelingen van de PR-functionaris 

De PR-Functionaris wil ten eerste Jeroen van Holland bedanken voor zijn inzet bij het bouwen 
van en bijhouden van de website van de NMB. De PR-Functionaris zal persoonlijk een presentje 
brengen aan Jeroen als dank voor het vele werk. Marianne Groenendijk neemt tijdelijk de 
webmaster functie waar. Er staat een vacature open voor webmaster (zie agendapunt 15). 
 
De PR-functionaris vervolgt met de mededeling dat hij in de afgelopen week contact heeft gehad 
met de NOC*NSF over de continue afname van leden bij de verenigingen en de bond. De 
NOC*NSF heeft dezelfde trend gezien bij andere kleine bonden (Bowls Bond, de Kegel Bond en 
de Sjoelbond) en heeft over dit onderwerp nagedacht. De NOC*NSF hebben besloten om een 
marketing bureau in te schakelen. Dat kost de bonden niets. Als een Bond dit zelf gaat doen ben 
je veel geld kwijt. Zij gaan dus met de kleine bonden praten hoe wij meer naamsbekendheid 
kunnen verkrijgen, hoe wij elkaar kunnen versterken, en hoe wij meer ouderen in beweging 
kunnen krijgen. Daarvoor gaat het marketing bureau een plan voor opstellen en met de bonden 
bespreken. Wij moeten dit plan dan gaan uitvoeren. Dit zal weer door de NOC*NSF worden 
beoordeeld. Dit telt ook mee voor het onderwerp Goed Sportbestuur. Daarom vraagt de PR-
Functionaris aan alle verenigingen met elkaar, hand in hand, samen aan de slag te gaan, om 
ervoor te zorgen dat wij minigolf weer op de kaart gaan krijgen. De PR-functionaris heeft nu het 
idee dat we te weinig aandacht aan de terugloop van leden besteden. Wat nu medegedeeld is zal 
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allemaal op papier worden gezet en de PR-functionaris verwacht dat dit schrijven in mei kan 
worden verspreid. Dit om meer aandacht te krijgen voor de minigolfsport. 
 
Het lokale Sportakkoord is een belangrijk onderwerp, en de PR-functionaris roept bestuurders 
van alle verenigingen op om het lokale sportakkoord goed te bestuderen. Ga informeren bij uw 
gemeente. Elke gemeente is op de hoogte van het lokale sportakkoord en kan uw vereniging 
helpen om uw vereniging te promoten. Ook zijn er financiële mogelijkheden. Met een beetje 
financiële hulp is er vaak meer mogelijk voor uw vereniging. Maak daar aub gebruik van. 
 
De PR-functionaris heeft al eerder op ALV’s aangegeven dat we aandacht geven aan adventure 
golf. Adventure golf komt steeds dichterbij. Er zijn contacten met een baaneigenaar in Maurik, en 
een golfbaan in Schipluiden, waar waarschijnlijk een adventuregolf baan zal worden aangelegd. 
We denken erover na om, als die baan er komt, een promo event te organiseren. 
 
Over promo events gesproken. De PR-functionaris vraagt de verenigingen uitdrukkelijk om 
promo-events te organiseren. Tot nu toe wordt daar vrijwel geen gebruik van gemaakt. Het lijkt 
wel alsof we vinden dat we genoeg leden hebben! Maak ook daar aub gebruik van. We hebben 
daar budget voor! 
 
We houden dit jaar een 60-jarig feest. Het wordt op zondag 6 oktober gehouden in Putten, van 
rond 12 uur tot 19.30 uur. Het wordt heel leuk en gezellig. Het plan wordt samen met het 
Bondsbureau gemaakt. 
 
De PR-functionaris verzoekt aan iedereen om stukjes in te zenden voor de Nieuwsbrief. Het kan 
om actuele zaken gaan, over clublid die in het zonnetje gezet wordt, een verhaal over het begin 
van onze sport 60 jaar terug, etc. Publiceer deze stukjes in de nieuwsbrief.  

 
15. Vacatures bij de NMB 

De vice voorzitter zegt dat te weinig mensen het werk moeten doen voor de Bond, en dat 
vervulling van de vacatures erg welkom zal zijn. Er zijn 5 vacatures. 
Er is geen kandidaat gevonden of aangemeld voor de functie voorzitter. Deze vacature blijft 
open. 
De secretaris is aftredend, en is herkiesbaar. Hij is met algemene stemmen herkozen als 
bestuurder. 
Er zijn geen kandidaten ontvangen voor de overige vacatures (webmaster, landelijk 
wedstrijdleider, integriteitsmanager). De vice voorzitter roept de verenigingen op mee te zoeken 
naar geschikte kandidaten. 
De Pr-functionaris dankt de secretaris voor het vele werk dat hij de afgelopen periode voor de 
NMB heeft gedaan. De vice voorzitter is het daar volledig mee eens. 

 
16. Rondvraag 

De RMC de Hole-Ridders bedankt het bestuur voor hun grote inzet.  
Verder vraagt de RMC de Hole-Ridders of een speler van het eerste team die op het 
wedstrijdformulier heeft gestaan voor de eerste wedstrijd, maar niet gespeeld heeft, de 
volgende wedstrijd mag uitkomen voor het tweede team? De consensus van de vergadering was 
dat als de speler nog niet gespeeld heeft, dat er geen bezwaar is dat de speler de tweede 
wedstrijd in het tweede team mag spelen. De topsportcoördinator heeft de voorkeur dat zoveel 
mogelijk mensen spelen. 
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[In het wedstrijdreglement staat: Komt een speler meer dan één wedstrijd voor het hogere team 
uit, dan behoort deze speler daarna tot dat hogere team.] 
De secretaris herhaalt het verzoek van het bestuur aan de verenigingen om kandidaten voor de 
NMB vacatures te vinden. We hebben 4 mannelijke bestuurders. Het is nodig dat ook onze 
vrouwelijk leden één van de bestuursfuncties of andere functie gaat bekleden. Ook de basisleden 
zijn zeer ondervertegenwoordigd in ons bestuur. Vandaar mijn verzoek ook de vacatures te delen 
met de clubleden. 

 
17. Sluiting door de vice voorzitter 

De vice voorzitter sluit de vergadering om 22.25 en dankt allen voor hun aanwezigheid in deze 
vergadering. 
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